
Reactie vraag PVDA Groenbeleidsplan in commissie 14-03 over wijkaanpak 

 

De volgorde van de wijkaanpak combineren we met andere grote werkzaamheden die plaatsvinden. 

Vooral Riool zal hier in de praktijk leidend bij zijn. Dit doen we om zoveel mogelijk werk met werk te 

combineren en de overlast daarmee te beperken.  

Daarnaast staat in het groenbeleidsplan beschreven dat we vanuit groen projecten kunnen initiëren 

wanneer straten verkalen en/of normen in gevaar kunnen komen. Dit is wel afhankelijk van de 

planning van andere disciplines om inde buurt aan de slag te gaan. Hiermee voorkom je dat straten 

10 jaar later weer op de schop moeten voor het riool bijvoorbeeld.  

Met betrekking tot de vraag of in te zien is welke wijken het meest vergroening nodig hebben, zijn 

wij nog aan het uitzoeken in hoeverre deze kaarten gedeeld kunnen worden. Bijvoorbeeld of er te 

voldaan wordt aan de 3-30-300 norm. Deze data is per definitie ondersteunend aan de 

inventarisaties die op straat en niveau gedaan kunnen worden door bijvoorbeeld wijkschouw en 

reguliere planning.   

 

 


